

Reference: HO/GCFO/152/IR/015  
Date: 26 May 2023

المرجع: ر م / ر ت م ش / ع / 152 / م / 015  
التاريخ: 26 مايو 2023

**H.E. Chief Executive Officer  
Abu Dhabi Securities Exchange  
Abu Dhabi, United Arab Emirates**

**سعادة/ الرئيس التنفيذي المحترم  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
أبوظبي، دولة الإمارات العربية المتحدة**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد ،،،

**e& Successfully Completes Forming a  
Joint Venture with Bespin Global**

**e& تستكمل بنجاح إقامة مشروع مشترك مع  
"Bespin Global"**

Further to our announcement on 9 December 2022 regarding forming a joint venture (JV) "Bespin Global MEA" with Bespin Global, please be informed that on 25 May 2023 e& successfully completed the formation of the JV that is owned 65% by e& enterprise and 35% by Bespin Global, offering public cloud managed and professional services in the Middle East, Turkey, Africa and Pakistan (METAP). In addition, e& invested USD 60 million in Bespin Global in exchange for a stake of circa 10%.

عظماً على خطابنا بتاريخ 9 ديسمبر 2022 بشأن تشكيل مشروع مشترك تحت اسم "Bespin Global MEA" مع "بيسبين جلوبال - Bespin Global"، نود اعلامكم بأنه بتاريخ 25 مايو 2023 استكملت e& بنجاح إقامة المشروع المشترك، والذي سيكون مملوكاً بنسبة 65% من قبل e& المؤسسات و 35% من "BespinGlobal". وسيقدم المشروع مشترك خدمات رقمية مبتكرة وحلول سحابية للعملاء في منطقة الشرق الأوسط وتركيا وإفريقيا وباكستان. بالإضافة إلى ذلك، استثمرت e& 60 مليون دولار أمريكي في "Bespin Global" مقابل حصة تبلغ حوالي 10%.

The JV will be accounted for as a subsidiary of e& effective from May 2023.

وسيتم اعتبار المشروع المشترك كشركة تابعة لمجموعة e& اعتباراً من مايو 2023.

Kind regards,

وتفضلوا بقبول فائق الإحترام والتقدير،،،

**كريم بنيس**  
**الرئيس التنفيذي للشؤون المالية للمجموعة**  
**Karim Bennis**  
**Group Chief Financial Officer**